
 

PLENAIR VRAGENHALFUUR 

Datum: 12 september 2023 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 

 Indiener Onderwerp Vragen  

1. Ronald 
Portier - SP 

Getroffen 
ondernemers 
PFAS 

Afgelopen donderdag 7 september kwam het bericht dat de uitbater van het 
restaurant de Merwelanden heel veel omzet misloopt, als direct gevolg van de 
aanbeveling om in de plas daar niet meer te zwemmen. 
https://www.rijnmond.nl/nieuws/1712810/dramatische-zomer-voor-horecaman-
daniel-kardinaaldoor- 
negatief-zwemadvies-merwelanden-vanwege-pfas-hulp-is-er-niet 
Verwacht kan worden dat ook in de nabije toekomst meer ondernemers de 
nadelige gevolgen zullen ondervinden van de PFAS uitstoot. Denk ook aan 
boerenbedrijven die te maken kunnen krijgen met afnemende omzet, of het 
mogelijk niet meer mogen verkopen van hun producten als eiereren. 
Uiteraard ligt de aansprakelijkheid en verantwoordelijkheid hiervoor in de 
eerste plaats bij Chemours, maar als gemeente hebben we wel een taak en 
plicht om onze inwoners en ondernemers bij te staan. 
Vragen: 
1. Is het college van het bovengenoemde bericht op de hoogte? 
2. Heeft het college contact gehad met de betreffende ondernemer? 
3. Heeft het college ideeën over hoe deze ondernemer, en anderen die in de 
toekomst met de gevolgen van PFAS uitstoot te maken zullen krijgen, 
geholpen kunnen worden 

 

2. Alexander 
Kuhlmann - 
VVD 

Kosten 
laadpaal 

De gemiddelde prijs bij een openbare laadpaal in Dordrecht ligt fors hoger dan 
in de meeste andere steden, zo blijkt uit het recente onderzoek van de 
Consumentenbond (Consumentengids september 2023).  
 

 



Het gemiddelde tarief van de laadpalen in Dordrecht is 70% duurder dan het 
tarief bij de laadpalen in Amsterdam, Den Haag en Nijmegen. In bijna alle 
andere onderzochte steden is het goedkoper laden dan in Dordrecht. Ook in 
Apeldoorn, Rotterdam, Enschede, Zoetermeer, Zwolle, Arnhem, Maastricht, 
Assen, Utrecht, Den Bosch, Groningen, Breda, Leeuwarden, Eindhoven, 
Tilburg en Amersfoort zijn de tarieven lager dan in Dordrecht voor exact 
dezelfde stroom.  
 
1. Hoe verklaart het college dat het gemiddelde laadtarief in Dordrecht zoveel 

hoger is dan in veel andere vergelijkbare steden?  
 

2. Wat gaat het college doen om te zorgen dat het gemiddelde laadtarief in 
Dordrecht tenminste in de pas gaat lopen met de andere steden, en het 
liefst tot de laagste gaat behoren? Het is immers de gemeente die elke 
laadplek gunt aan een bepaalde exploitant. 



 



3. Necdet 
Burakcin - 
GroenLinks 

Aardbeving 
Marokko 

Recent zijn wij opgeschrikt door de vernietigende aardbeving in Marokko 
waarbij duizenden gewonden, vermisten en doden zijn te betreuren.  
We zien dat dit enorm leeft onder inwoners van onze stad, waaronder velen 
met een Marokkaanse achtergrond”. 
 
Wij zien in heel Nederland dat de bereidheid van bewoners, bedrijven om de 
getroffenen (financieel) te helpen groot is. Om de juiste hulp te kunnen bieden 
is er nl veel geld nodig.  
Zo zijn er inmiddels verschillende inzamelingsacties gestart om de getroffenen 
in het aardbevingsgebied zo goed mogelijk te helpen.  
Wij zien ook dat verschillende gemeenten net als het geval was tijdens de 
verschrikkelijke aardbeving in Turkije, 1 euro per inwoner hebben gedoneerd 
voor de slachtoffers van de aardbeving in Marokko.  
Vragen:  
Is het college bereid om net als andere gemeenten de getroffenen in Marokko 
een hart onder de riem te steken zoals bv met een donatie?  
 

 

4 Margret Stolk 
- VSP 

Zwembad de 
Dubbel en 
Wantijbad 

De afgelopen weken is het uitzonderlijk warm geweest. 
Onze zwembaden waren de afgelopen weken helaas dicht. 
Is het college bereid om met de Stichtingen het gesprek aan te gaan en te 
kijken of er flexibeler omgegaan kan worden met de openstelling van de 
zwembaden aangezien de zomers langer en warmer worden? Denk 
bijvoorbeeld aan aangepaste tijden.  Welke rol kunnen bijvoorbeeld.  de 
reddingsbrigade of Optiesport hierin spelen? 

 

5 Margret Stolk 
- VSP 

Parkeertarief 
Riedijkshaven 
 

Zoals u weet ligt aan de Riedijkshaven de Rene Siegfried.  
Kortgeleden is op stadswerven betaald parkeren ingevoerd hetgeen betekent 
dat als je daar een dag staat met je auto je plm. 20 euro kwijt bent. 
Het museum draait voor het grootste gedeelte op vrijwilligers. We weten 
allemaal dat het steeds lastiger wordt voor verenigingen of stichtingen 
vrijwilligers aan zich te binden. Door het betaalt parkeren zijn er bij het 
scheepvaartmuseum vrijwilligers afgehaakt. 
Is het college bereid om te kijken of zij hierin iets kunnen betekenen voor de 
vrijwilligers? Het hoeft niet gratis maar wel voor een gematigd tarief 
bijvoorbeeld met een vergunning zodat de vrijwilligers voor dit museum 
behouden kunnen blijven. Het gaat hier om plm 25 vrijwilligers. 

 



 


